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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-18 
Rijeka, 26. 09. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 40. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

40. sjednica VMO Mlaka održana je 26.09.2022. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o Programu rada za 2023. godinu i mogućnosti umanjenja sredstava za 

realizaciju. 
3. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak 

 
 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na prijedlog elaborata 

Rijeka Plusa za uređenje prometa i to:  
 
 na dijelu ulice V. Širole Paje kod spoja s Vukovarskom do k. br. 2 – suglasni smo 

s predloženim prometnim rješenjem – postava 3 fleksibilna stupića na skretanju s 
desne strane i iscrtavanje zabrane parkiranja žutim trakama na zavoju prema k. 
br. 2 

 na dijelu ulice kod k. br. 10 nismo suglasni s obilježavanjem pješačke staze i 
postavom fleksibilnih stupića, jer takvo rješenje nije ništa sigurnije od 
postojećeg, kao i iz razloga što ona prestaje nakon 40-tak metara, te se pješaci 
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ponovno moraju kretati kolnikom. Osim toga iz prakse je utvrđeno da se stupići 
oštećuju naletom automobila, a stanari zbog nedostatka parkirnih mjesta i dalje 
ostavljaju vozila protivno znakovima zabrane.  

 
 Temeljem navedenog Odjel za komunalni sustav predlaže da se do trajnog rješenja tj. 

izgradnje nogostupa predvidi privremeno rješenje i to: 
 
 Postava prometnog znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja ispred zgrade k.br. 

10 s dopunskom pločom gdje će se navesti duljina zabrane parkiranja, te 
iscrtavanje žutih linija 

 Postava signalizacije - opasnost nailaska na pješake na žutoj fluorescentnoj 
podlozi i po potrebi iscrtavanje na kolniku natpisa „pješaci na cesti“ 

 Po postavi navedenog (do konačnog rješenja) potrebno je izvršiti svakodnevni 
češći nadzor i kontrolu od strane Prometnog redarstva. 

 
 Odgovor je proslijeđen stanaru koji je zatražio da se u suradnji s nadležnima napravi 

izvid i donese rješenje za problem sigurnosti djece koja idu ulicom V. P. Širole do OŠ 
„Podmurvice“   

  
 Vijeće je zaprimilo molbu stanara zgrade Podmurvice 31 za postavu fiksnih zapreka 

uz postojeće žute linije zabrane parkiranja, te će im proslijediti sljedeći odgovor 
Rijeka  Plusa, kao i Prometnom redarstvu na znanje: 
 
 Takvih istih ili sličnih primjera ima po cijelom Gradu, te smo mišljenja da se 

problemi ne mogu rješavati isključivo postavom fizičkih prepreka, već prijavom 
nadležnom Prometnom redarstvu koje treba ukloniti nepropisno parkirana  vozila.   

 Stupići ili druge fizičke prepreke moraju se postaviti ispred ustanova za 
predškolski odgoj, škola, kina, kazališta, sportskih dvorana, igrališta te drugih 
javnih objekata ispred kojih se redovito okuplja veći broj ljudi.  

 
AD 2 
 
       Zaključak: 

 
 Nakon rasprave i analize pojedinih programskih aktivnosti Vijeće MO Mlaka ostaje pri 

svojoj odluci i neće mijenjati planirane programske aktivnosti i iznose za njihovu 
realizaciju u 2023. godini. 

 
AD 3 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
 


